

Ref : ADM/CIR/2021/1 : المرجع

 Date:
 25/03/2021
 : التاريخ

MARITIME CIRCULAR تعميم بحري

**To** : All Maritime Companies, Operators

and Owners of vessels, Marina Management and Waterways Users

in the Emirates of Abu Dhabi

**Subject:** Delegation to M/s. Emirates

**Classification Society** 

(TASNEEF)

This is to notify that, M/s. Emirates Classification Society (TASNEEF) is hereby appointed to carryout all Inspection Services for Maritime Infrastructure, Maritime companies, and Vessels (Recreational and Commercial).

Effective from 28 March 2021, TASNEEF is authorized to plan, make all necessary inspection alignment, conduct inspection either physical or remotely, raise non-conformity and agree on corrective action with end users.

Hence all entities are requested to render complete support to TASNEEF representatives, while on their inspection visits to your premises.

We thank you for your continued support and cooperation.

إلى : جميع الشركات البحرية ومشغلي ومالكي السفن وإدارة المارينا ومستخدمي الممرات المائية في إمارة أبوظبي

الموضوع: تفويض السادة/ هيئة الإمارات للتصنيف

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، نود إعلامكم بأنه قد تم تعيين السادة/هيئة الإمارات للتصنيف لجميع خدمات التفتيش للبنية التحتية البحرية والشركات البحرية والوسائل البحرية (الترفيهية/التجارية).

إعتبارًا من تاريخ 28 مارس 2021 يُصرح لهيئة الإمارات للتصنيف بالتخطيط وإجراء جميع متطلبات الفحص اللازم وإجراء التفتيش الميداني أو عن بُعد ورفع عدم المطابقة والإتفاق على الإجراءات التصحيحية مع المستخدم النهائي.

وبذلك يُطلب من جميع الشركات تقديم الدعم الكامل لممثل هيئة الإمارات للتصنيف أثناء زياراتهم التفقدية لمقركم.

نشكركم على دعمكم وتعاونكم المستمر.

Swelfahr.

سعيد محمد الفلاسي

مدير إدارة - الدعم المؤسسي

Saeed Al Falasi
Director - Corporate Support